
 

 

 

 

 

 

                                                                                                               Zápis z 7. jednání 
 

  

Pro Komise Rady hl. m. Prahy pro cyklodopravu (KCD) 

Přítomni 

Mgr. Bára Soukupová, Mgr. Radek Čermák, Ing. Vratislav Filler, Ph.D.,  

Tomáš Prousek, Ing .arch. Tomáš Cach, Ing. Zuzana Jeřábková, Ing. Jan Prosa,  

Ing. Vojtěch Benedikt,  Jitka Vrtalová, Václav Vislous, Václav Vorlíček,  

JUDr. Milan Kostohryz - stálý host, Bc. Marek Bělor - stálý host,  

Vítězslav Novák - stálý host,  

 

 Hosté          
 Mgr. Hana Svobodová, Ing.arch. Jiří Deyl, David Horatius, Ing.arch. Matěj Tobiáš,  

 Mgr. Adam Smola 

 

Omluveni           
Petr Mairych, Ing. Květoslav Syrový, Mgr. Jaroslav Mach – stálý host,  

Ing. Michal Švadlenka 

Zpracoval  Bc. Jaroslav Hájek  Počet stran   Datum 
8.1.2024 

16:00 –  18.45 

 

Jednání KCD bylo zahájeno v 16.00 dne 8.1.2024 – 11 přítomno členů. Komise je usnášení 

schopná 

 

Na návrh předsedkyně KCD bylo hlasováno o programu. 

 

7.1. : Usnesení 

KCD schvaluje program viz. níže. 

Program schválen (11-0-0)  

 

KCD schvaluje jako hosty Ing.arch. Jiřího Deyla, Ing.arch. Matěj Tobiáš, David Horatius, Mgr. 

Adam Smola 

 (11-0-0) 

 

Body Programu KCD budou projednané v následujícím pořadí.    

 

 

1) Schválení programu a hostů 

 

2) Metropolitní plán a cyklodoprava (Soukupová, Deyl IPR)  

 

Byla podána informace ohledně stupně zpracování Metropolitního plánu a zapracování 

připomínek a stav jejich vypořádání s ohledem na zapracování celoměstského systému 

cyklotras.  V diskuzi vzneseny požadavky na zpracování a zapracování dalších připomínek a 

podnětů. Bude řešeno interní schůzkou mimo fórum komise.  

 

V 16,45 hod opustil jednání Václav Vorlíček – přítomno 10 členů 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Komise RHMP pro cyklodopravu 

 



2/2  

 

Bez usnesení, KCD bere informaci na vědomí. 

 

 

3) Informace TSK- Švadlenka  

 

Neproběhla 

 

 

4) Rekonstrukce ul. Seifertova-Táboritská-Jičínská (Bělor) 

 

Usnesení č. 7/2 

Komise doporučuje: 

- nesnižovat bezpečnost proti současnému stavu 

- postupovat dle Standardů aktivní mobility 

- v Seifertově ulici v maximální možné délce zajistit souvislé ochranné cyklopruhy 

- v zúžených úsecích ul. Seifertova a Táboritská od ul. Krásova po ul. Ondříčkova 

zajistit v maximální možné délce možnost vzájemného míjení (vyhýbání) jízdních 

kol a ostatních vozidel  

- v prostoru Olšanského náměstí zajistit chráněné vedení cyklotrasy A8, včetně 

návazností Olšanská – Ondříčkova 

 

Usnesení bylo schváleno 

(9-0-1) zdržel se - Prousek 

 

 

5) Různé 

 

 

  

Jednání bylo ukončeno dne .8.1.2024 v18.45 hod. 

 

Zapsal: Bc. Jaroslav Hájek                                           Předseda:  Mgr. Bára Soukupová 


